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Sprawa: BR.0003.293.2019

Szanowny Panie Prezydencie.
W związku z informacjami pojawiającymi się w mediach i przestrzeni publicznej proszę o odpowiedź na poniższe pytania.
W myśl Art.7.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym zwracam się z zapytaniem jakie dodatkowe zadania zostały nałożone na
Miasto Rybnik w okresie od 1 stycznia 2010 do 31 maja 2019 oraz czy te zadania miały 100% pokrycie w finansowaniu przez ustawodawcę?
Proszę o informację, jakie zadnia były finansowane z dochodów własnych gminy, a jakie z subwencji? Czy subwencje były wystarczające? Jakie
zadania powodowały zwiększenie dochodów własnych gminy na ich realizację i jakie podatki lub wpływy w myśl definicji dochodów własnych
gminy powodowały ich finansowanie? Czy w tym okresie zachowany był Art. 8.4 oraz 8.5 wspomnianej ustawy i w jakiej kwocie? Czy zachodzą
przesłanki ku temu, że w obecnym roku budżetowym Miasto Rybnik narażone jest na dodatkowe zadania i czy gotowe jest na ewentualne
finansowanie tych zadań. Proszę o informację dotyczącą poszczególnych wydziałów UM podzielone na lata. Mając na uwadze świadomość
sporej ilości pytań i fakt, iż przygotowanie odpowiedzi może być czasochłonne oświadczam, że nie będę wnosił żadnych roszczeń wynikających
z  Art. 24.6 ustawy o samorządzie z powodu niedotrzymania terminu.
Z poważaniem
Jacek Mularczyk
Radny Miasta Rybnika
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